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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kaphatnak járható utakat a Szigetközben 
élők?" 

Néhány siralmas állapotban lévő útszakasz foltozgatásán kívül semmilyen érdemi munka nem 
tapasztalható a szigetközi utakon. Az ország más tájairól itt átutazó honfitársaink elképedve 
tapasztalják, hogy milyen állapotban vannak az alsóbbrendű útjaink. A szégyenérzet még erősebb, 
amikor külföldi turisták szembesítenek azzal a csalódottságukkal, ami az itteni közlekedési 
állapotok miatt éri őket. Tovább tetézi a bajt, hogy a közösségi közlekedés rendkívül hiányos, illetve
a gépjárművek kopása is jelentősebb a sok úthiba miatt.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy meddig kell, hogy másodrangú 
állampolgároknak érezhessék magukat a Szigetközben élők? Meddig kell elviselnünk a középkori 
útminőséget?

Tisztelettel várom érdemi válaszát!


